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Sammanträdesprotokoll kommunstyrelsens 
allmänna utskott 2020-10-12 

Plats och tid Kommunhuset, måndag 12 oktober 2020, klockan 08.30–11.40 
  
 
Beslutande Kjell Öjeryd (v) 
 Pia Sjöberg (s) 
 Ingemar Johansson (c) 
  
Tjänstgörande ersättare Inger Stenlund (v), tjänstgör för Kjellan Grundström (v) 
 Jan Lövgren (s), tjänstgör för Katarina Lövgren (s) 
 
 Christer Normark, kommunchef 
 Sara Grundström, kommunsekreterare 
 Michael Nilsson, HR-chef, §§ 98-100 
 Simon Sundström, teknisk chef, §§ 101, 106 
 
  
 
Utses att justera Pia Sjöberg (s) 
 
Underskrifter Sekreterare ............................................................................. Paragrafer 95–106 
  Sara Grundström 
 
 Ordförande .............................................................................. 
  Kjell Öjeryd 
 
 Justerande .............................................................................. 
  Pia Sjöbergh 
__________________________________________________________________________________ 
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Datum för anslagets uppsättande  Anslaget tas ner efter   

Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset, kanslienheten 
 
Underskrift ................................................................................................... 
 Sara Grundström 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 95    
 
Fastställande av ärendelistan 
 
Allmänna utskottets beslut 
Dagens ärendelista fastställs enligt följande; 
 
1 Mötets öppnande  
2 Upprop  
3 Val av justerare  
4 Meddelanden  
5 Information ordförande och kommunchef  
6 Personalärenden 2020 2020/91 
7 HBTQ-diplomering 2020/124 
8 Avskrivning löneskuld 2020/369 
9 Uppföljning investeringsprojekt  
10 Sammanträdesdagar 2021 2020/339 
11 Fråga om försäljningen av pensionärshusen i 

Blattnicksele 
2020/363 

12 Inköp av personbil - Passat Alltrack YMT 
218 

2020/386 

13 Försäljning av pensionärsbostäder i Gargnäs 2019/395 
14 Svergovallen - Begäran om hävning av avtal 

samt försäljning av markområde 
2020/392 

______ 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 96    
 
Meddelanden 
 
Allmänna utskottets beslut 
Lägger meddelandena till handlingarna. 
 
Ärendebeskrivning 
Förteckning över inkomna meddelanden; 
 
1. Svenska Filminstitutet – Beviljar bidrag med 47 000 kr för utveckling av 

filmkurser inom Kulturskolan, dnr 2020/316-861. 
 

2. Verksamhetsrapport år 2019 Lona - Projekt Bike Sorsele infrastruktur, dnr 
2018/476-430. 

 
3. Arvidsjaurs kommun - Information gällande ringbil mellan Sorsele - Malå 

och Arvidsjaur, dnr 2019/347-501. 
 

4. Leader Lappland 2020 - Information från Leader Lappland 2020, dnr 
2020/291-060. 

 
5. Sveriges Kommuner och Regioner - Cirkulär 20:33 - Förlängning av 

överenskommelse om undantag från överläggningsskyldigheten vid 
avstängning i syfte att förhindra spridning av Covid-19 , orsakad av 
coronavirus, handlingsid: 2020.3912. 

 
6. Sveriges Kommuner och Regioner - Cirkulär 20:34 - Förlängning av 

överenskommelse om undantag från överläggningsskyldighet vid 
avstängning enligt BEA- och BAL-avtalen samt BUI T, som görs i syfte att 
förhindra spridning av Covid-19, handlingsid: 2020.3916. 

 
7. Sveriges Kommuner och Regioner - Cirkulär 20:35 - Förlängning av 

överenskommelse om undantag från överläggningsskyldighet enligt PAN 
vid avstängning som görs i syfte att  förhindra spridning av Covid-19, 
orsakad av coronavirus, handlingsid: 2020.3917. 

 
8. Sveriges Kommuner och Regioner - Cirkulär 20:36 - Överenskommelse om 

semesterlönegrundande frånvaro vid frånvaro med viss sjukpenning i 
förebyggande syfte samt viss smittbärarpenning. 

 
9. Fiskeområde Vindelälven - Information Kommande programperiod inom 

Leader, dnr 2020/291-060. 
 

 
Forts. 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 96 , forts. 
 
10. Länsstyrelsen Västerbotten - Beslut om revidering av kommuntal 2020 

avseende fördelningen av mottagande av vissa nyanlända invandrare för 
bosättning genom anvisning (kommuntal) för Västerbottens län, dnr 
2019/434-133. 

 
11. GeoVista AB - Arbetsplan för prospekteringsarbeten inom 

undersökningstillstånden Storjuktan nr 101 och Storjuktan nr 105, dnr 
2017/229-436. 

 
12. GeoVista AB - Arbetsplan för prospekteringsarbeten inom 

undersökningstillstånden Storjuktan nr 101 och Storjuktan nr 105, dnr 
2017/125-436. 

 
13. Kommunchef - Beslut om öppethållande av fritidsgården Läget, dnr 

2020/373-180. 
 

14. Länstrafiken - Delårsbokslut Sorsele 2020-08-31, dnr 2019/347-501. 
 

15. Sveriges Kommuner och Regioner - Budgetpropositionen för 2021 och 
Höständringsbudgeten för 2020 | Viktig information från SKR, cirkulär 
20:37, handlingsid: 2020.4178. 

 
16. Sveriges Kommuner och Regioner - Sänkt premie för TGL-KL 2021, 

handlingsid: 2020.4233. 
 

17. Länstrafiken - Delårsbokslut Länstrafiken Västerbotten 2020-08-31, dnr 
2019/347-501. 

 
18. Mark- och miljödomstolen i Umeå - Umeå TR M 1955-20 Dom 2020-09-

23 Inlandsbanan AB avseende ekonomisk säkerhet för tillstånd till lagring 
av farligt avfall på fastigheterna Bure 1:11>2,3,4, 6:1>5, 3:24>1, 3:22>1 i 
Sorsele kommun, dnr 2020/374-108. 

 
19. Sveriges Kommuner och Regioner - Budgetförutsättningar för åren 2020–

2023 | Viktig information från SKR, cirkulär 20:39, handlingsid: 
2020.4391. 

 
20. Inlandsbanan AB - Nya vd:ar till Inlandsbanan, handlingsid: 2020.4338. 

 
21. Kostchefen – Svar på klagomål på skolmaten, dnr 2020/379-108. 
______ 
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 Datum Sida 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 97    
 
Informationer 
 
Kommunchefen informerar bland annat om; 
- Jobbar mycket med Utveckling Sorsele både som koncept och fysisk 

arbetsplats. Där finns kommunikatör Maria Broberg, utredare Anton 
Johansson och näringslivsutvecklare Erika Hjukström. Även Lärcentra 
Hanna Holmberg finns organisatoriskt med där för intern och extern 
kompetensförsörjningen. Fysiskt sitter dock Hanna kvar på biblioteket. De 
övriga sitter i lokalen Sorsele Utveckling. 

- Köper tjänst av Hook & Cup för turistinformation. Ser där möjlighet att 
lyfta in inflyttarservice, liknande det koncept som Storumans kommun har. 

- Jobbar i strategiska ledningsgruppen med att utveckla ledarskap och behovet 
av tydlighet i ledarskapet. HR-chefen informerade delvis om detta på 
senaste kommunfullmäktige. 

 
Ordförande informerar bland annat om; 
- Landshövdingen Helene Hellmark Knutsson har varit här och det blev ett 

mycket bra besök som Utveckling Sorsele var ansvariga för. Gjorde 
företagsbesök på Järnia, och filmen Sorsele Moves visades. Hon inledde 
besöket med invigning av poesiveckan. Besöket avslutades med lunch på 
Sorsele River hotell. 

- Haft styrelsemöte med stiftelsen Thea Hälleberg Epos. Stiftelsen har lite 
pengar och delar ut stipendier. Erika Hjukström kommer att bli invald 
istället för Pär Röckner och det ärendet kommer upp på kommunstyrelsens 
nästa sammanträde. De borde marknadsföras på vår portalsida. 

- Rekrytering av verksamhetsansvarig för biosfärsföreningen pågår och borde 
bli klart nästa vecka. 

- Decendium är ett projekt inom näringslivsutveckling där Storuman 
kommunföretag är projektägare. Förhoppningsvis kan detta leda till ett 5-
årigt projekt vilket skulle möjliggöra en mer långsiktig planering. Beslut ska 
fattas i kommunstyrelsen. 

- Ställning måsta tas i hur vi ska göra i frågan om gymnasiesamverkan. Hur 
skulle vi kunna lösa en dagpendling till Arvidsjaur?  

- Fiskeforum, verkar ha gott bra för samtliga föreningar generellt detta år. 
- NiMR och BCD-projekten är klara för finansiering och därför måste BCD-

ärendet beslutas om för vår del. Hur kan Sorsele komma med, men med en 
lägre medfinansiering?  

______ 
 
 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 

 Datum Sida 
 2020-10-12 6 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 98   Dnr 2020/91-029 
 
Personalärenden 2020 
 
Allmänna utskottets beslut 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Allmänna utskottet har i § 71/2018 beslutat följande struktur på åtgärdsplaner: 
- Rapporter (sjuktal, semestersaldon, korrigeringslistor) 
- Pågående frågor (löneprocess, upphandling, fackliga förhandlingar, 

revidering av styrdokument och avtal, rekryteringar) 
- Framtida frågor 
- Delegationsärenden (MBL-protokoll, bisyssla, avtal) 
 
Vikarierande HR-chef Michael Nilsson informerar bland annat om;  
- Sjukfrånvaro. Ser fortsatt väldigt bra ut. Sjukfrånvaron i augusti är lägre än 

förväntat. Den totala sjukfrånvaron är ca 3 % i augusti, jämfört med drygt 5 
% samma tid förra året. Kommunens mål är 6 % vilket är realistiskt. 

- Bemanning äldreomsorgen. AV antal fysiska personer anställda inom 
äldreomsorgen 2019 så är 43,2 % tillsvidareanställda och 53.25 % 
timanställda. Detta är helt felaktigt. Antal tillsvidareanställda borde ligga på 
cirka 80 %. Ska ta fram siffror för 2020 för att se hur nuläget är. 

- Hemtjänsten. Det kom en skrivelse i mitten av juni angående 
arbetsmiljöproblematik. Har därför tillsammans med Inger Sundin träffat 
alla medarbetare och det var mycket bra möten. I dagsläget är det inte 
aktuellt med några politiska beslut. Detta är en process som fortsätter. 

- Personliga assistenter. En översyn av avtal måste ske. Haft möte med facken 
om detta. Vi måste se till att ha korrekta anställnings- och kollektivavtal. 

 
Beslutsunderlag 
Muntlig föredragning av HR-chefen. 
______ 
 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 

 Datum Sida 
 2020-10-12 7 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 99   Dnr 2020/124-773 
 
HBTQ-diplomering 
 
Allmänna utskottets beslut 
- En flaggpolicy ska tas fram för Sorsele kommun. 
- Kommunsekreteraren får i uppdrag att ta fram en flaggpolicy. 
- Ärendet om HBTQ-diplomering anses därefter som avslutat. 
 
Ärendebeskrivning 
I den nya Kultur- och Biblioteksplanen 2019-2022 beskrivs några av HBTQs 
värdeord bland annat tolerans och respekt. Under 2019 samt 2020 har 
bibliotekets och kulturens personal gått olika utbildningar om HBTQ och om 
dess olika frågeställningar. 
 
Under 2020 skall Sorsele Bibliotek HBTQ diplomeras. Syftet är att skapa ett 
öppet förhållningssätt kring frågor om HBTQ för att kunna svara på främst 
barn och ungdomars rättigheter om lika värde enligt FNs Barnkonvention. 
 
I samband med detta har förra kultur- och fritidschefen framfört önskemål om 
att köpa in prideflaggor för uppsättning på flaggstänger vid kommunhuset och 
Sorsele trafikplats samt vimplar för hållarna på gatlysena. 
 
Det konstaterades att Sorsele kommun inte har någon flaggpolicy och att det 
bör tas fram först, då det kan finnas många skäl till flaggning och det är bra att 
tydliggöra vilka tillfällen som ska flaggas 
 
Allmänna utskottet återremitterade ärendet § 77/2020 för vidare beredning. 
 
Beslutsunderlag 
HR-chefens tjänsteutlåtande 2020-09-18 
Allmänna utskottet § 77 
______ 
 
Utdrag 2010 
HR-chef 
Fritids- och kulturchefen 
Kommunsekreterare 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 100   Dnr 2020/369-029 
 
Avskrivning löneskuld 
 
Allmänna utskottets beslut 
Avskriver löneskuld för XXX XXX, ÅÅÅÅMMDD-XXXX 
 
Ärendebeskrivning 
XXX XXXX sade upp sin anställning som XXX i kommunen med sista 
anställningsdag 2018-01-22. Informationen om XXXs uppsägning kom inte in 
till lönekontoret i tid vilket ledde till att kommunen betalade ut månadslön till 
XXX även för februari månad. Dåvarande personalchef gjorde då en 
uppgörelse med XXX som gick ut på att XXX skulle arbeta av sin löneskuld.  
 
Under perioden 2018-08-20—2018-08-24 arbetade XXX 40 timmar och 
löneskulden minskade med 10 313,89 kronor. Därefter har XXX inte arbetat åt 
kommunen och kvarvarande löneskuld uppgår till 24 645,50 kronor. 
 
Beslutsunderlag 
HR-chefens tjänsteutlåtande 2020-09-18 
______ 
 
Utdrag 2010 
X XXX 
HR 
Ekonomi 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 101   Dnr 2020/33-042 
 
Uppföljning investerings- och övriga projekt 
 
Allmänna utskottets beslut 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har sammanställt de investeringar och övriga projekt 
som pågår för närvarande samt vilken status dessa har just nu: 
 
- Teknikbyggnader VA 2018 – är avslutad. 
- Lekplatser – Alla färdiga utan Gargnäs där nya förutsättningar råder. 
- Gatljus – Kommer att avslutas i år. En sammanställning och redovisning av 

hur handlingsplanens effekter blev måste lämnas framöver. Strandvägen, 
Rankbäcksrakan och Blattnicksele är Trafikverkets ansvar. 

- SJ-plan - slutredovisad. 
- Läkemedelsrening – En pilotanläggning i Sorsele. Projektet är till 90 % 

finansierat av Naturvårdsverket. En utrustning som ska provas är UV-filter 
för att rena bort läkemedelsrester. Målsättningen är reduktion upp till 90 %. 
Detta projekt har fått förtur för Sorseles del bland annat på grund av 
Vindelälven. Är kostnadsberäknat till ca 3,5 miljoner kronor 2020-2022. 
Finansieras med fonderade medel inom VA-fonden. 

- GVA lastbilsgarage 2016 – Innehåller utredning om vad det innebär om vi 
friställer IKS-förrådet och säljer det som fastighet. Utredningen innehåller 
även Räddningstjänsten och IT-enhets behov av förrådsutrymmen. 

- Träslöjden 2019 – Är klart men ska slutredovisas till kommunstyrelsen. 
Kommer att landa på ett underskott om -36 000 kronor. 

- Sorsele Arena är slutredovisat. Fick anslag att göra förslag till en ny 
sporthall. Det som finns nu är konceptet Sorsele Arena och det innehåller 
hela området. 

- Arbetsmiljöåtgärder Folktandvården 2018 – Detta ärende har förändrats. 
Regionen investerar nu i nya lokaler i gamla företagshälsovårdens lokaler 
inne i sjukstugan. 

- Ammarnäs skola – Väntar på besked för virtuellt hälsorum för 
glesbygdsmedicinskt centrum för Regionen. Väntar även på besked vad som 
händer med hobbylokalen för pensionärsföreningen. Corona-pandemin har 
dock stället till problem att få till möten. Kommunens ambition är att få till 
så mycket verksamhet som möjligt i denna lokal.  

- Napoleongården – Är påbörjad. Sex lägenheter är klart. Nya beslut innebär 
nu att det ska inrättas fyra LSS-lägenheter. Projektet kommer inte att hinnas 
klart under detta år. Kommer även att leda till en större lokalutredning. 

- Vattenskada skolan i Blattnicksele – En stor vattenskada. Kommer att bli ett 
försäkringsärende.  

 
      Forts. 
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 Datum Sida 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 101, forts. 
 
- Vägen till Kungsleden – Upprustad med trummor och nytt grus. Kommer att 

göras färdigt denna vecka. Kostnaden beräknas till ca 130 000 kronor. 
- Vägen till Dalstugan – Lite akutinsatser. 
- Sjukstugans tak – Har en budget på 200 000 kronor och det kommer att 

hålla, men har lagt till en konstruktionsbesiktning. Detta för att få veta i 
vilket skick resten av taket är. 

 
Beslutsunderlag 
Projektbeskrivning läkemedelsrening 
Muntlig redovisning av teknisk chef 
______ 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 102   Dnr 2020/339-006 
 
Sammanträdesdagar 2021 för allmänna utskottet 
 
Allmänna utskottets beslut 
Antar följande sammanträdesdagar för 2021: 
- 26 januari, 23 februari, 30 mars, 27 april, 25 maj, 31 augusti, 12 oktober och 

16 november. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen har i § 129/2020 antagit sammanträdesdagar för 2021: 
9 februari, 13 april, 8 juni, 14 september, 26 oktober och 30 november. 
 
Inför kommunstyrelsens sammanträden ska allmänna utskottet hålla 
sammanträde i syfte att bereda ärenden. Enligt arbetsordningen för allmänna 
utskottet har utskottet ansvar för och beslutar självständigt med stöd av 
policydokument, riktlinjer, lagar, budget och annat i ett antal ärenden. Dessa är 
till exempel verksamhetsfrågor inom stöd, tekniska, fritid/kultur/näringsliv och 
turism, personalfrågor, myndighetsutövning som inte finns hos annan instans 
och som inte är delegerat samt övrigt som inte handläggs av annat utskott. 
 
För att få smidighet i beslutsflödet bör därför allmänna utskottet hålla 
sammanträde en gång per månad utom i juni, juli och december. 
 
Sammanträdena planeras mellan kl 08.30-12.00. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunsekreterarens tjänsteutlåtande 2020-09-22 
Kommunstyrelsen § 129/2020 
______ 
 
Utdrag 2010 
Samtliga ledamöter i utskottet 
Ledningsgruppen 
Hemsidan 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 103   Dnr 2020/363-107 
 
Fråga om försäljningen av pensionärsstugorna i Blattnicksele 
 
Allmänna utskottets beslut 
Svaret godkänns. 
 
Ärendebeskrivning 
SorseleBo AB sålde under 2019 pensionärsbostäderna i Blattnicksele. 
Fastigheterna verkar stå tomma och kommunstyrelsen undrar därför om 
försäljningen är fullföljd. 
 
Kommunchefen fick av allmänna utskottet § 132/2020 i uppdrag att undersöka 
om SorseleBo AB erhållit full betalning samt om köparen ansökt om lagfart för 
sålda fastigheter på Ringvägen i Blattnicksele. 
 
Efter utredning kan konstateras att full betalning skett för aktuella fastigheter 
och lagfart har sökts. Det som kvarstår i aktuell affär är en liten tvist på en 
obetald elfaktura. Detta är under förhandling. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunchefens tjänsteutlåtande 2020-09-28 
Allmänna utskottet § 132/2020 
______ 
 
Utdrag 2010 
SorseleBo AB 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 104   Dnr 2020/386-054 
 
Inköp av personbil – Passat Alltrack YMT 218 
 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
- Köper aktuellt fordon med regnr YMT 218 för 248 000 kronor inklusive 

moms. 
- Finansiering sker genom att belasta driftsbudget för verksamhet 92012. 
 
Ärendebeskrivning 
Aktuellt fordon har varit bokningsbar för Sorsele kommuns personal, och 
nyttjats främst av personalkategorier direkt kopplat till kommunhuset. Det 
finns ett operationellt leasingavtal med en total månadskostnad på 7 617 kronor 
(inklusive moms) där ett serviceavtal är inkluderat på 1 348 kronor. Avtalet 
gäller tidsperioden 2017-12-14—2020-12-13. Då det är ett operationellt avtal 
ges inget utrymme för köpevärde/marknadsvärde koncept, vilket gör 
operationell leasing mindre intressant. Serviceavtalet som tecknats ger tyvärr 
inte den effekt det borde ha på grund av avstånd till närmaste märkesverkstad. 
Fordonsbehovet stärks av att det ofta är uppbokat. Dock är reseavstånden 
begränsad, då man på strax tre år kört 7 500 mil. 
 
Förslag på att köpa fordonet läggs fram då man fått ett fast och bra inköpspris 
på 248 000 kronor inklusive moms (20 000-30 000 kronor under nationell 
värdering). Slipper även tillkommande kostnader för uppstripning av nytt 
fordon (7 000-10 000 kronor). Grundidén bygger på att nyttja detta fordon tre 
år till och då ha ett uppskattat värde på cirka 100 000 kronor, som kan 
användas i förhöjd insats på ett nytt leasingobjekt.  
 
Detta skulle ge en sänkt budgeterad månadskostnad på ca 1 500 kronor. 
Lagt förslag upprätthåller policyn avseende tjänstefordon. Alternativ till lagt 
förslag är att Sorsele kommun lämnar tillbaka fordonet och går in i ett nytt 
finansiellt leasingavtal med ett tänkt Volkswagen T-Roc som objekt. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunchefens tjänstutlåtande 2020-10-09 
______ 
 
Utdrag 2010 
Ks 
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 2020-10-12 14 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 105   Dnr 2019/395-108 
 
Försäljning av pensionärsbostäder i Gargnäs 
 
Allmänna utskottets beslut 
- Kommunchefen får i uppdrag att ta kontakt med intresseföreningen för att få 

tydlighet i vad de har för målsättning med dessa fastigheter utifrån 
punkterna:  
• SorseleBo AB:s inriktning i dagsläget är att sälja fastigheterna till nya 

intressenter. Vid en sådan försäljning har samtliga hyresgäster kvar sin 
besittningsrätt. Den nya ägaren kan givetvis flytta de tomma objekten 
från orten.  

• SorseleBo AB ges ett ägartillskott på 1 000 000 kr (25 % ökade 
kostnader) och behåller aktuella fastigheter. Detta ger möjlighet till att 
fler objekt hyrs ut och således kan eventuellt ett plusresultat uppnås. 
Detta ges dock inga garantier, då marknaden är svag på aktuell ort.  

• Gargnäs intresseförening går in som ägare och SorseleBo AB får ett 
ägartillskott som motsvarar det bokförda värdet. På detta sätt får man en 
lokal koppling som borgar för ett stabilt ägarskap. Då entreprenörskapet 
blir lokalt drivet kommer bruttokostnaderna för driften att gå ned, vilket 
möjliggör en återinvestering i aktuella fastigheter. 

- Ärendet ska återrapporteras till kommunstyrelsens sammanträde den 27 
oktober. 

 
Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen informerades den 29 oktober 2019 om att SorseleBo AB 
tittade över försäljning av pensionärshusen i Gargnäs. Kommunstyrelsen beslöt 
då att SorseleBo AB skulle samråda med en arbetsgrupp från kommunstyrelsen 
om vad som ska ske med pensionärshusen i Gargnäs innan någon försäljning 
påbörjas. Fyra möten har skett och på det sista mötet beslöts att låta SorseleBo 
AB sälja fastigheterna på Skolvägen (Gargnäs 1:104 och 1:105) till bokfört 
värde och Gargnäs Intresseförening får förköpsrätt giltigt till och med 
2020-05-01. Sågvägen (Gargnäs 1:63) säljs på den öppna marknaden. 
 
Kommunchefen fick av kommunstyrelsen § 131/2020 i uppdrag att uppmana 
SorseleBo AB att avvakta försäljningen av fastigheterna till dess att utredning 
av kostnader för renovering, drift och hyressättning är genomförd. Syftet är att 
se vad som krävs för att bolaget ska behålla fastigheterna och långsiktigt hyra 
ut dem, istället för att sälja dem. Ärendet ska återredovisas vid dagens 
sammanträde. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsen § 131/2020 
Kommunfullmäktige § 68/2020 
 
     Forts. 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 

 Datum Sida 
 2020-10-12 15 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 105, forts. 
 
Förslag till beslut på sammanträdet 
Kjell Öjeryd (v) – Kommunchefen får i uppdrag att inför kommunstyrelsens 
sammanträde den 27 oktober, ta kontakt med intresseföreningen för att få 
tydlighet i vad de har för målsättning med dessa fastigheter utifrån de tre 
punkter som finns i tjänsteutlåtandet. 
______ 
 
Utdrag 2010 
Kommunchef 
Ks 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 

 Datum Sida 
 2020-10-12 16 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 106   Dnr 2020/392-292 
 
Svergovallen – Begäran om hävning av avtal samt försäljning 
av markområde 
 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
- Gällande avtal med Sorsele IF hävs. 
- Kommunen bekostar avstyckning och säljer fastigheten till Sorsele IF för 

1 000 kronor. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele IF har inkommit med begäran om att häva nuvarande avtal mellan 
kommunen och föreningen som reglerar omklädningsrummen vid 
Svergovallen, även kallad ”idrottens hus” samt förfrågan om att förvärva mark 
runt anläggningarna inklusive grusfotbollsplanen. 
 
Syftet är att rusta upp och utveckla både byggnaden och marken som ett led i 
utvecklingen av Svergovallen med stöd från Arvsfond, bygdemedel, sponsring, 
egna ideella insatser med mera. 
 
Företrädare för föreningen har i kontakt med tekniska verksamheten sett en 
möjlighet att utveckla verksamheterna vid Svergovallen. Byggnaden som 
rymmer omklädningsrum och klubbstuga ådrog sig svåra skador vid en 
sönderfrysning som skedde förra vintern och byggnaden har så här långt inte 
kunnat användas överhuvudtaget. Hittills har kostnaden för tekniska 
verksamheten varit cirka 70 000 kronor exklusive moms för sanering och 
upptorkning efter vattenskadan. Detta i syfte att rädda värdet av hela 
byggnaden. Kommunens försäkring kommer inte att ersätta dessa kostnader 
eftersom självrisken uppgår till 3 basbelopp (ett basbelopp = 47 300 kr), totalt 
141 900 kronor. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2020-10-06 
Skrivelse från Sorsele IF 
Nyttjanderättsavtal 
Situationsplan 
 
Förslag till beslut på sammanträdet 
Kjell Öjeryd (v) – Gällande avtal med Sorsele IF hävs. Kommunen bekostar 
avstyckning och säljer fastigheten till Sorsele IF för 1 000 kronor. 
______ 
 
Utdrag 2010 
Ks 
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